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Jegyzőkönyv 

 

Készült: Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. február 22-én 

megtartott soron kívüli üléséről 

 

Jelen vannak: Kamarás Zsolt polgármester-levezető elnök, Tarkó László, Kun László, Csomor 

Gábor, Dr. Katona Gábor, Patocskai László, Matastik Pálné dr. 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Vankóné Jekli Anikó jegyző 

 

Kamarás Zsolt: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy mindenki jelen van, a testület 

határozatképes. A meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalására tesz javaslatot. 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi napirendet fogadta el: 
 

1/2017. (II.22.) számú Határozat a napirend elfogadásáról 

 
Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi napirendet fogadta el: 

 

1. Beszámoló a két ülés közötti intézkedésekről 

2. Interpellációs kérdések 

3. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. évi munkaterve 

4. Tiszaroff Községi Önkormányzat 2/2016. (II.17.) 2016. évi költségvetési 

rendeletének módosítása 

5. Tiszaroff Községi Önkormányzat 2017. évi költségvetésének megállapításáról 

6. Abádszalók-Tiszaroff Közös Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 2017- 

évi költségvetésének megállapításáról 

7. Tiszaroff Községi Önkormányzat1/2013. (II.20.) Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosításáról 

8. Tiszaroffi Bölcsőde és Főzőkonyha Bölcsőde szakmai egységének nyári zárva 

tartásáról, Szervezeti és Működési Szabályzatának és egyéb 

alapdokumentumainak elfogadásáról 

9. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 6/2016. (VI.29.) a helyi 

iparűzési adóról szóló rendeletének módosításáról 

10. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes szociális 

ellátások helyi szabályairól szóló 1/2015. (II.25.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

11. ASP pályázathoz kapcsolódó működésfejlesztés és szabályozási keretek kialakítása 

tárgyában kivitelező kijelöléséről 

12. Polgármesteri, alpolgármesteri tiszteletdíjjal kapcsolatos változásról, 

alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról 

13. Egyebek 

 

Beszámoló a két ülés közötti intézkedésekről  

 
Kamarás Zsolt: A 2016. évi költségvetés áttervezésénél településünk is kapott 30 millió forint 

rendkívüli támogatást, amit megjelölt célra használhat fel, az pedig a katolikus iskola átépítése, 

felújítása után egy civil ház megvalósítása formájában fog reményeink szerint bekövetkezni. 
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Az ivóvízjavító program lezáródott az év végével, megkaptuk a különböző engedélyeket, most 

még jogerős engedélyre várunk, amit a közreműködő hatóságnak el tudunk küldeni és onnantól 

kezdve elindul ez a bizonyos fenntartási időszak. Természetesen itt még nincs vége a 

történetnek, mert a Társulásnak -amit Szalókkal együtt hoztunk létre- át kell adni a vagyonokat 

az önkormányzatoknak. Ez előkészítés alatt van. Kilencven százalékban megvalósult az ASP 

rendszerre való átállás a hivatalban, a kollégák folyamatosan járnak tanfolyamokra. 

Közfoglalkoztatás vonatkozásában azt tudom elmondani, hogy a tavalyi évről áthúzódó utolsó 

programunk is február 28-tól befejeződik. Március 1-től indulnak a programok. A 

mezőgazdasági 10 fővel, a belterületi utak 10 fővel, amiben megpróbáljuk a települést kátyúzni, 

illetve padkázni. A csapadékvízelvezető program az egy szokásos program. Az illegális 

hulladék rekultivációja van még, ami a Béke út térségét érinti, illetve a hagyományosban 

szeretnénk azokat a kiegészítő munkatársakat visszahozni, akik a Hivatal munkáját tudják 

segíteni. Március 24-re tervezzük azt az eseményt, amikoris Roffi Borbély György 

domborművét átadjuk. Az átadásra felkértem Dr. Fazekas Sándor Miniszter urat és Kovács 

Sándort, a Megyei Közgyűlés elnökét, akik örömmel elfogadták a meghívást. Én most körbe 

küldök egy meghívó tervezetet, melyre rákerül a dombormű és annak végleges változata. 

Legyenek szívesek megnézni, körülbelül ez lesz a meghívón. Reményeim szerint Miniszter Úr, 

a Megyei Közgyűlés elnöke és több polgármester is tiszteletét teszi az átadáson. A művelődési 

házban elindult a klubrendszerű foglalkozás, ebben hozzá segítettük az intézményt annyiban, 

hogy fent, ami volt régen kis klubhelyiség felújításában segítettünk. Oda felköltöztek a torna 

klubosok, meg a fitneszesek, ezáltal alakult ki a földszinten egy helyiség, ahol már azon 

gondolkodnak, hogy olvasói klub indul, festő klub indul, illetve elindult a számítógépes oktatás 

is. A héten ki fog menni a három árajánlat a művelődési ház tetejének a cseréjére, illetve 

felújítására. Ennek 7,6 millió forintos költsége van, ami úgy jött ki, hogy a közművelődési 

érdekeltségnövelő pályázaton elnyert összeg 2.279. ezer forint, 1,990 ezer forintot 

hozzáteszünk és 3 386 ezer forintot az SZGYF tesz hozzá a saját költségvetéséből. Tegnapi hír, 

hogy beszakadt a Szabadság út és Temesvári úton az út a csatorna felett, úgyhogy azt holnap 

megpróbáljuk helyre állítani. Megbeszéltem a műszakis kollegával, hogy sóderral tömörítünk, 

két réteg beton, a felső cm-ket lezárjuk. Elméletileg ez is helyre állításra kerül. Köszönöm 

szépen, én ennyit szerettem volna két ülés között, van-e valakinek kérdése? 

 

Patocskai László: A Szociális Bizottságnak a két ülés közötti dolgával kapcsolatban szeretnék 

beszámolni. Amikről beszélni fogok, azok február 15-ei információk. 1349 mázsa barna kőszén 

érkezett. Három ülést tartott a szociális bizottság, annak érdekében, hogy ez a 233 fő szénben 

részesüljön. Ezt több lépcsőben kapták meg, ennek az lett az eredménye, hogy egy személynek 

csak 1 mázsa szenet tudott biztosítani a Szociális Bizottság. 48 fő volt, akinek nem tudtunk 

biztosítani szenet, mert az önkormányzati határozatot figyelembe véve, mert a jövedelmük 

meghaladta a feltételekben foglaltakat. Kettő fő nem kérte a szenet, egyértelműen azt mondta, 

hogy ő nem tart rá igényt, a helyükbe másik két főt választottunk. Az utolsó körös szén osztásnál 

egyértelműen azokat részesítettük előnyben, akik rendszeres gyermekvédelmi kedvezménnyel 

rendelkeztek. Ezt követően megérkezett a fa, amely szintén nagy felbuzdulást okozott az 

emberek körében, több mint 120 kérvény volt, amit megvitattunk. 25 m3 volt, fél m3-t tudott 

adni a Szociális Bizottság 50 fő részére. Polgármester Úr tájékoztatott bennünket arról, hogy 

ugyanaz a rendelet vonatkozik a fára is, mint a szénre. Ennek értelmében próbáltuk az 50 főt 

úgy kiválasztani, hogy a rendeletben foglalt feltételeknek megfeleljenek és így 50 fő részesült 

fából, 82 főt sajnos el kellett utasítani. Elutasítottak között olyanok voltak, akik például 

háromszor kaptak szenet, mert úgy alakult a szén osztása vagy volt olyan, aki elutasította szenet, 

de beadta fára a kérelmét, mi úgy gondoltuk, hogy ha a szén nem kell, akkor a fát sem tudjuk 

biztosítani. Ennek függvényében én úgy gondolom, hogy kiosztásra került az összes szociális 

tüzelőanyag. Hát volt olyan, aki rossz szájízzel távozott, úgy vettük észre, hogy Tiszaroffon a 
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fát jobban szeretnék az emberek. Köszönöm szépen, ennyit szerettem volna elmondani.  

 

Kamarás Zsolt: Képviselő-társaimat kérdezem, hogy a két ülés közötti beszámolót elfogadja-

e? 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás , 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

2/2017. (II.22.) számú Határozat a két ülés közötti intézkedésekről szóló 

 beszámoló elfogadásáról  
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a két ülés közötti 

intézkedésekről szóló beszámolót elfogadja. 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

 

Interpellációs kérdések 

 
Tarkó László: Biztos ti is tapasztaltátok, hogy december elejétől hosszú, hideg volt a tél. 

Ráadásul karácsony után volt hó is, amely le is fagyott és megmondom őszintén, hogy nem 

nagyon bírtunk vele. A településen belül nagyon síkosak voltak az utak. Én Polgármester Úrral 

akkor reggel, amikor a hó esett mi beszéltünk elég részletesen. Technikailag ennél sokkal többet 

nem nagyon lehetett tenni. Volt egy vékony réteg -amivel kapcsolatban korábban szerencsénk 

volt, mert felolvadt-, ami most lefagyott, közben egy kicsit olvadt, majd megint vissza fagyott, 

majd még bordásabb lett. Senki nem tudja, hogy hányszor kellett volna még fűrész porozni. 

Mindenesetre elég rendesen adták nekünk az „ívet” az emberek. Azt gondolom, hogy ezen a 

ponton fogadjuk el azt a kritikát, ami jogos, viszont nem teljesen értem az embereket. Ha valaki 

végig ment a falun, azért meg lehetett nézni, hogy hány helyen volt leseperve a hó. Én azt 

gondolom, hogy a járdák még most is vannak olyan állapotban, hogy gyalogosan lehet rajtuk 

közlekedni. Az emberek leszoktak a járdán való közlekedésről, mert ott van a kikövezett út is. 

Én azt mondom, hogy nem lehetett volna többet tenni, ezért az egészért. De azt is gondolom, 

hogy kötelessége mindenkinek a saját lakása előtt a havat eltakarítani. Olyan szinten köteles, 

hogy erre akár őt még fel is lehet szólítani, ugye Jegyző Asszony? Úgyhogy a jövő 

szempontjából készüljünk már egy kicsit jobban, például el lehet mondani az embereknek, hogy 

a házuk elől seperjék el a havat és bíztatni őket arra, hogy használják a járdát, mert reggel 8 óra 

fele nem lehet a faluban gépjárművel közlekedni. Azt gondolom, hogy jövőre valamilyen 

megoldással készüljünk. Az emberek vegyék már elő a seprűt meg a lapátot. Jogos a kritika az 

emberektől, de mit tudunk még csinálni, azon kívül, hogy letoljuk és fűrészporral leszórjuk? 

 

Kun László: Ennél többet nem lehet tenni. 

 

Tarkó László: A közútkezelőnek annyi szerencséje volt, hogy korábban lesózta az utat. Fel 

kellene hívni az emberek figyelmét arra, hogy a házuk előtti részt takarítsák, tartsák rendben, 

illetve tartsák be a közlekedés szabályait. Sajnos volt olyan is, hogy közintézménynél sem volt 

letakarítva a járda, a Kossuth útnál.  

 

Patocskai László: De ott nincs is járda. 
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Tarkó László: De van.  

 

Kamarás Zsolt: Pont a havazás napján beszéltünk Lacival és ügyeletet tartottunk és mind a két 

gép ment, mikor esett az ónos eső. Valamilyen információ csatorna kell, aminek a lényege az, 

hogy kimegy egyfajta közhírelés még időbe. Évi három-négy ilyen közhírelés jó lenne, 

kezdenénk az égetéssel, aztán a gazolással, illetve a házak előtti járdák karbantartásával.  

 

Matastik Pálné dr.: Nálam is állandóan reklamáltak a Patikában, mondtam nekik, hogy miért 

nem közlekednek a járdán, azt mondták azért nem, mert az sincs lesöpörve. Az lenne a 

kérdésem, hogy ki söpri le a buszmegálló elé a szemetet? Ebben van mag haj, szemét, stb.  

 

Kamarás Zsolt: Most egy olyan átmeneti állapot van, hogy nincs közfoglakoztatott, csak ez a 

pár ember van, aki bent van a különböző intézményekbe. De ma összeszedettem a szemetet a 

buszmegállótól a kis iskoláig, mert az már borzalom volt, ahogyan kinézett. Rettenetes 

mennyiségű szemét volt, az a kis kocsi az tele volt szeméttel.  

 

Tarkó László: A gyerekek mikor jönnek iskolába reggel, ők is eldobják a szemetet a sövény 

tövébe.  

 

Kamarás Zsolt: Ezt most láttam, összeszedtük, most már lassan elindul a Program és akkor 

tisztítva lesznek ezek a helyek. Úgy van meghatározva a tisztítás, hogy reggel és még napjában 

kétszer.  

 

Matastik Pálné dr.: Úgy láttam, hogy járda építésre terveztünk pénzt.  

 

Vankóné Jekli Anikó: Nem, az normatíva. 

 

Kamarás Zsolt: Az karbantartás csak.  

 

Matastik Pálné dr.: Nekem lenne egy olyan kérésem, hogy jó lenne a Patika előtt egy átjáró. 

Annak idején, amikor mi megnyitottuk a Patikát fel lettünk szólítva, hogy legyen egy átjáró, 

hogy az embereknek ne az úttestre kelljen közlekedniük. Ez nem szemben van a bejárattal, 

hanem oldalt van. Mi annak idején felvetettük az önkormányzatnál, hogy mi ezt megnyitjuk, 

saját pénzen megcsináljuk, de az akkori Polgármester Úr azt mondta, hogy nem. Az a baj, hogy 

így meg balesetveszélyes, mert ott kell, hogy járjanak az úttesten.  

 

Kamarás Zsolt: Azért nem értem, mert van két hely, ahol be lehet menni, másfél méterrel 

kellene arrébb menni, hogy meg tudja közelíteni a járdát. Ebből a szempontból igazuk van a 

svédeknek, mert ők megcsinálnak egy parkot, meg egy lakótelepet és később csinálják csak 

meg a járdát. Ez ugyanolyan, hogy elakarom dobni a szemetet vagy sem, át akarok menni a 

járdán vagy sem? Aki át akar, az át is fog. De nekem ezzel nincsen problémám, mármint azzal, 

hogy legyen még egy átjáró.  

 

Tarkó László: Nem lenne megoldás, ha a Takarékszövetkezetnek a bejáratát meg a ti 

bejáratotokat ott abban az oldalban összekötnétek egy járdával és akkor a Takarékszövetkezettel 

szembeni járdán már át tudnának menni. A köves úttal párhuzamosan. De hát akkor meg rá 

fognak állni kocsival, az a baj.  

 

Kamarás Zsolt: Félelmetes, hogy mennyire romlanak itt a padkák, a bolt előtti padka a 
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művháznál botrányos ahogyan kinéz. A péknél a Temesvári padka is ugyanaz, úgyhogy, ha majd 

lesz ez az útfelújítás ennél a két szakasznál találni kell valakit, aki ezt rendbe rakja. Nyilván a 

boltba is járnak sokan és a pékhez is járnak sokan. Az a két terület förtelmes.  

 

Matastik Pálné dr.: A templom előtt, ott a buszmegállónál is nagyon rossz állapotban van.  

 

Kamarás Zsolt: Az fel van írva, az be van írva a fiúknak. Ott szintkülönbség baj van, azt helyre 

kell rakni, mert balesetveszélyes a gyerekekre és mindenkire nézve.  

 

Patocskai László: 2017. február elsejével indult az iskolabusz, amely Tiszaburai gyerekeket, 

illetve három bölcsődést hoz át ide Roffra. Szerintem ezzel kiküszöböltük azt a problémát is, 

amelynek a lényege az volt, hogy a szülők az iskolai nap befejeztével az utcán várták a 

gyerekeket. A busz15:45-kor indul és a napközi vége is ekkora esik. A busz az alsó tagozatnál 

veszi fel a gyerekeket. A Kresz szerint rajta van a buszon, hogy gyerekszállítás és ennek 

megfelelően az autósoknak még előznie sem szabadna. Az a jó ebben, hogy most már ez az 

egész egyszerre van, vagyis a gyerekszállítás és a napközis helyi gyerekek elengedése, így az 

utak is szabadabbá válnak. Az első pár alkalom nehézkes volt, de most már ez is 

kiküszöbölődött, az óvodások az első ajtón, az iskolások a hátsó ajtón szállnak fel. Négy felnőtt 

megy a gyerekekkel mindennap, reggel is, este is. Én úgy gondolom, hogy jól megtudtuk oldani 

ezt a kérdést, tudtunk rá vállalkozót szerezni, 28.000.- Ft/nap a buszjárat. Köszönjük, hogy 

parkolhat ott. 

 

Tarkó László: Persze, nyugodtan beállhat.  

 

Patocskai László: Kérdeztem Polgármester Urat, hogy hol lenne jobb, ha parkolna. Mondtam, 

hogy parkolhatna az óvodánál is, de az elég szűkös, ha jön a kukás autó, akkor nem fog elférni.  

 

Tarkó László: Kialakult ott a rend, maguknak beosztják, kamera is látja őket, éjjeli őr is van. 

Le is van zárva, az egy biztonságos hely. 

 

Patocskai László: 2017. július 15-ig fog ez így menni. Reméljük, hogy jövőre is szükség lesz 

a buszra, ez azt jelenti, hogy 27 ovis lesz és szeretnénk, hogyha ugyanúgy három csoport 

maradna. Lesznek olyan óvónénik, akik nyugdíjba mennek ez évben, úgyhogy ott a pótlásról 

gondoskodni kell.  

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

3/2017. (II.22.) számú Határozat az interpellációs kérdésekre adott 

válaszok elfogadásáról 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az interpellációs 

kérdésekre adott válaszokat elfogadja. 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 
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Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. évi 

munkaterve 
 

Kamarás Zsolt: Harmadik napirendi pontunk Tiszaroff Községi Önkormányzat 2017. évi 

munkaterve. Képviselő társaim megkapták az anyagot, semmi meglepetés nincsen benne, a 

kötelezőket megpróbáltuk elosztani. Van-e ehhez valami kérdés, hozzászólás? 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

4/2017. (II.22.) számú Határozat Tiszaroff Községi Önkormányzat 

Képviselő-testületének 2017. évi munkatervének elfogadásáról 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 2017. évi 

munkatervét elfogadja.  

 
/A munkaterv teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 

2/2016. (II.17.) önkormányzati rendeletének módosításáról 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat 2017. évi költségvetésének 

megállapításáról  

 
Kamarás Zsolt: Szerintem vegyük egybe ezt a két napirendi pontot, nyilván ennek 

megfelelően két szavazás lesz. A 4. és az 5. napirendi pontról van szó, Pénzügyi Bizottság 

tárgyalta, Pénzügyi Bizottságé a szó.  

 

Tarkó László: A 4. napirend vonatkozásában, technikai jellegű átvezetések révén a Pénzügyi 

Bizottságnak hozzáfűzni valója nem volt, elfogadásra javasolja. A 2017. évi költségvetést 

hosszabban tárgyaltuk, Polgármester Úr szóbeli kiegészítést is tett. Több megállapítás is van, 

de a lényege az, hogy egy nagyon precíz, -én úgy fogalmaztam meg-, optimista költségvetés, 

még akkor is, ha mínusszal számol. A legbeszédesebb talán az, hogy a költségvetés fő összege 

2016. évhez képest több, mint 20 %-kal csökkent. Ez azért mindenkinek beszédes lehet. Nem 

több pénz jut erre a falura, hanem 22 %-kal kevesebb jut mind működésre, mind fenntartásra, 

oktatásra, egészségügyre, mindegy, hogy mit mondunk. Ez azt a korábbi képet tovább árnyalja, 

amit minden évben megfogalmazunk, hogy ezek a pici települések tovább sorvadnak. Nem 

tudom, hogy ez kinek és miért jó. Idejét nem tudom megmondani, hogy ebben faluban új ház 

mikor épült, csak azt látom, hogy egyre többre van kitéve, hogy eladó. Nyilván ez a mi életünket 

-legalábbis az enyémet- már nem fogja érinteni, de a gyerekeink, unokáink jövőképe aggasztó. 

Ennek ellenére a költségvetés, ahogyan össze van állítva, ahogyan meg van tervezve, amire van 

pénz feladatokra leosztva, azzal a Pénzügyi Bizottságnak nincs mit tennie. Köszönjük ezt a 

fontos munkát most is, sok sikert kívánunk hozzá -persze magunknak is- és ebben a formában 



9 

 

elfogadásra javasoljuk. Nyilván többször lesz még ez módosítva, de most ebben a formában 

elfogadásra javasoljuk.  

 

Kamarás Zsolt: Köszönöm szépen. Most szeretném megosztani a testülettel azt, amit a 

Pénzügyi Bizottsági ülésen már elmondtam, 2-3-4 tételt ki is gyűjtettem magamnak. Ezek pedig 

a következők: a szociális feladatok, a bölcsőde, a konyha és az orvosi ellátások bevételek-

kiadások vonatkozásában. A bölcsőde mínusz 5,5 millió forint, a konyha + 800.000 ezer forint, 

orvosi rendelő mínusz 1,5 millió forint és mínusz 0,5 millió forint van a szociális 

vonatkozásában. Ez azt jelenti, hogy azokhoz a kötelező feladatokhoz, amihez normatívával 

kellene hozzájárulni, már azt látjuk ezen a pár tételen, hogy közel 8 millió forintot kellene 

hozzátenni. Ez a település, mivel egyéb bevétellel nem rendelkezik, így az iparűzési és az egyéb 

adó bevételét kénytelen erre felhasználni, ezáltal a fejlesztések megvalósítása is veszélybe 

kerülhet. Ettől függetlenül azok a fejlesztések, amiket terveztünk úgy látszik, hogy meg tudjuk 

csinálni. Kérdezem a testületet, hogy a 2016. évi költségvetés módosítást elfogadja-e? 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi rendeletet fogadta el: 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 1/2017. (II.22.) 

számú önkormányzati rendelete a Tiszaroff Községi Önkormányzat 2016. évi 

költségvetéséről szóló 2/2016. (II.17.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról  

 
Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Tiszaroff Községi 

Önkormányzat 2016. évi költségvetéséről szóló 2/2016. (II.17.) önkormányzati rendeletét 

módosítja. 

 
/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 
 

Kamarás Zsolt: Kérdezem a testületet, hogy a Tiszaroff Községi Önkormányzat 2017. évi 

költségvetését elfogadja-e? 
 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi rendeletet fogadta el: 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2/2017. (II.22.) 

számú önkormányzati rendelete a Tiszaroff Községi Önkormányzat 2017. évi 

költségvetésének megállapításáról 

 
Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Tiszaroff Községi 

Önkormányzat 2017. évi költségvetését elfogadja.  

 
/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Erről értesül: 
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Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

 

Abádszalók-Tiszaroff Közös Ivóvízminőség-javító Önkormányzati 

Társulás 2017. évi költségvetésének megállapításáról 
 

Kamarás Zsolt: Következő napirendünk az Abádszalók-Tiszaroff Közös Ivóvízminőség-javító 

Önkormányzati Társulás 2017. évi költségvetésének megállapítása. Képviselő társaim írásban 

megkapták az anyagot, szóbeli kiegészítéssel fogok élni, Pénzügyi Bizottság tárgyalta, övé a 

szó.  

 

Tarkó László: Pénzügyi Bizottság nem kíván hozzászólni, elfogadásra javasolja.  
 

Kamarás Zsolt: Kizárólag azok a kötelező elelemek vannak benne, amik a fenntartáshoz 

szükségesek. A táblázatok ezt teljesen jól alátámasztják. Kérdezem a testületet, hogy az 

Abádszalók-Tiszaroff Közös Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 2017. évi 

költségvetését elfogadja-e? 
 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 
 

5/2017. (II.22.) számú Határozat az Abádszalók-Tiszaroff Közös 

Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 2017. évi költségvetésének 

megállapításáról 

 
Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az Abádszalók-

Tiszaroff Közös Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 2017. évi költségvetését 

elfogadja. 

 
/A 2017. költségvetési rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

Abádszalók-Tiszaroff Közös Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás 

 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. (II.20.) számú 

önkormányzati rendeletének módosításáról 
 

Kamarás Zsolt: Tiszaroff Községi Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról szól a következő napirend, Jegyző Asszonyé a szó.  

 

Vankóné Jekli Anikó: Próbáltam egyértelműen megfogalmazni a rendelettervezetben és az 

előterjesztésben is a módosítás okát, más egyéb kiegészítésem nincs.  

 

Kamarás Zsolt: Köszönöm szépen. Kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, kérdezem a 
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testületet, hogy elfogadja-e a Tiszaroff Községi Önkormányzat Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítását? 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi rendeletet fogadta el: 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2017. (II.22.) 

számú önkormányzati rendelete a Tiszaroff Községi Önkormányzat 

Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. 

(II.20.) önkormányzati rendeletének módosításáról 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Tiszaroff Községi 

Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2013. 

(II.20.) önkormányzati rendeletét módosítja.  
 

/A Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

1/2013. (II.20.) önkormányzati rendelet teljes módosított szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

 

Tiszaroffi Bölcsőde és Főzőkonyha Bölcsőde szakmai egységének 

nyári zárva tartásáról, Szervezeti és Működési Szabályzatának és 

egyéb alapdokumentumainak elfogadásáról 

 
Kamarás Zsolt: A nyolcadik napirendi pontunk a Tiszaroffi Bölcsőde és Főzőkonyha szakmai 

egységének zárva tartásáról, Szervezeti és Működési Szabályzatának és egyéb 

alapdokumentumainak elfogadásáról szól.  

 

Vankóné Jekli Anikó: Kicsit megtépázta a jogalkotó a szabályozást, mert én 2016. 

decemberében néztem a rendelkezéseket és akkor még az volt meghatározva, hogy a 

fenntartónak március elsejéig kell meghatároznia a bölcsődei nyitva tartást. Most annyiban 

változott, hogy február 15-ig kellene megállapítani. A bölcsőde zárva tartása az óvoda nyári 

zárva tartásához igazodik. Ez a javaslat első körben. Második körben pedig az, hogy mivel 

létrejött az új intézmény január elsejétől, amelynek van Szervezeti és Működési Szabályzata, 

az SZMSZ-nek vannak kötelező mellékletei, Házirend Étkeztetési Szakmai Program, Bölcsődei 

Szakmai Program. Külön szedtük a Bölcsődének és a Főzőkonyhának a házirendjét. Teljesen 

eltérő, szakmailag külön van a konyha. Ugyanígy külön szedtük a Szakmai Programokat, a 

Bölcsődének van Érdekképviseleti Fóruma és ezeket a szabályzatokat kell a Képviselő-

testületnek is jóváhagyni. Nem elég csak a szerv vezetőjének jóváhagyni, mint látjuk az 

önkormányzatnál van egy kincstári ellenőrzés és az összes szabályzatot hozni kell a képviselő-

testület elé jóváhagyásra. Abban az esetben, ha módosításra kerül a testületnek is tárgyalnia 

kell. Ezért kerültek most ide ezek a szabályzatok, mert a képviselő-testületnek kötelessége 

megtárgyalnia őket.  

 

Kamarás Zsolt: Köszönjük szépen, kérdés vagy esetleg észrevétel van-e? Kérdezem a 

testületet, hogy a bölcsőde nyári zárva tartásával kapcsolatban megállapítottakkal egyet ért-e? 
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Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

6/2017. (II.22.) számú Határozat a Tiszaroffi Bölcsőde és Főzőkonyha 

Bölcsőde Szakmai Egységének 2017. évi nyári zárva tartási idejének 

meghatározásáról 

 
1. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött abban, hogy a Tiszaroffi 

Bölcsőde és Főzőkonyha Bölcsőde Szakmai Egységének 2017. évre vonatkozóan a 

nyári zárva tartását 2017. július 01-től 2017. július 31-ig határozza meg. 

2. Ezen időszakon kívül a Bölcsőde a gyerekeket a napi nyitvatartási rend szerint fogadja.  

 

Erről értesül: 

 

Szerencsi Miklósné Intézményvezető 

Kamarás Zsolt Polgármester 

Vankóné Jekli Anikó Jegyző 

 

Kamarás Zsolt: Kérdezem a testületet, hogy a Tiszaroffi Bölcsőde és Főzőkonyha Szervezeti 

és Működési Szabályzatát és az ahhoz kapcsolódó alapdokumentumokat elfogadja-e? 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

7/2017. (II.22.) számú Határozat a Tiszaroffi Bölcsőde és Főzőkonyha 

Szervezeti és Működési Szabályzatának és az ahhoz kapcsolódó 

alapdokumentumoknak az elfogadásáról 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Tiszaroffi Bölcsőde 

és Főzőkonyha Szervezeti és Működési Szabályzatát és az ahhoz kapcsolódó 

alapdokumentumokat elfogadja. 

 

/A Tiszaroffi Bölcsőde és Konyha Szervezeti és Működési Szabályzatának teljes szövege a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Erről értesül: 

 

Szerencsi Miklósné Intézményvezető 

Kamarás Zsolt Polgármester 

Vankóné Jekli Anikó Jegyző 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a helyi 

iparűzési adóról szóló 6/2016. (VI.29.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 
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Kamarás Zsolt: A 9. napirendünk a Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

a helyi iparűzési adóról szóló 6/2016. (VI.29.) önkormányzati rendelet módosítása. Jegyző 

Asszonyé a szó. 

 

Vankóné Jekli Anikó: Itt is próbáltam lényegre törően megfogalmazni az előterjesztést, a 

lényeg az, hogy nem minősül de minimis támogatásnak a házi orvosnak nyújtandó iparűzési 

adó mentesség. Ezt kell hatályon kívül helyezni az iparűzési adó rendeletbe. Tájékoztatni kell 

az ide vonatkozó mentességben részesülő orvosokat, hogy csak az alapellátás minősül 

támogatásba. A vállalkozás az nem, csak az a rész, amikor 80 %-ban alapellátásban végzi a 

tevékenységét. Erről majd küldünk egy tájékoztatót.  

 

Kamarás Zsolt: Köszönöm szépen. Van-e kérdés, hozzászólás? Amennyiben nincs, kérdezem 

a testületet, hogy az iparűzési adó módosítást elfogadja-e?  

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi rendeletet fogadta el: 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 4/2017. (II.22.) 

számú rendelete a Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének a 

helyi iparűzési adóról szóló 6/2016. (VI.29.) számú önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Tiszaroff Községi 

Önkormányzat Képviselő-testületének a helyi iparűzési adóról szóló 6/2016. (VI.29.) számú 

önkormányzati rendelet módosítását elfogadja.  
 

/A Helyi iparűzési adóról szóló rendelet módosítás teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes 

szociális ellátások helyi szabályairól szóló 1/2015. (II.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

Kamarás Zsolt: Következő napirendünk a Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-

testületének az egyes szociális ellátások helyi szabályairól szóló 1/2015. (II.25.) önkormányzati 

rendelet módosításáról szól.  

 

Vankóné Jekli Anikó: Próbáltam ezt is egyértelműen megfogalmazni, vannak olyan 

egyedülálló személyek, akik annyira nehéz körülmények között élnek, hogy szinte nincs is 

nekik lakásfenntartási költségük, viszont fűtési költségük igen. Erre próbálunk nekik 

valamilyen segítséget nyújtani, hogy ne kerüljünk olyan helyzetbe, mint, amikor a Bizottságnak 

kellett megoldania azt, hogy ne fagyjon bele az illető a lakásba.  

 

Kamarás Zsolt: Volt olyan eset, amikor ezt már saját hatáskörben kellett rendezni. Ezen egy 

későbbi ÁSZ vizsgálat is végig tud menni, hogy miért kapta meg, stb. A figyelő szolgálat jelzett, 
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megtalálta a Máltaiakat, ők pedig elindították ezt a dolgot. Bekerült a Szociális intézménybe, 

innentől nem lehetett ott hagyni. A rendelet módosítás lehetővé teszi, hogy az ilyen dolgokat 5 

perc alatt meg lehessen oldani. Kérdés, észrevétel van-e? Amennyiben nincs, kérdezem a 

testületet, hogy a rendelet módosítást elfogadja-e? 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi rendeletet fogadta el: 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 5/2017. (II.22.) 

számú rendelete a Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

az egyes szociális ellátások helyi szabályairól szóló 1/2015. (II.25.) számú 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Tiszaroff Községi 

Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes szociális ellátások helyi szabályairól szóló 

1/2015. (II.25.) önkormányzati rendeletet módosítja.  

 
/Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Az egyes szociális ellátások helyi szabályairól 

szóló 1/2015. (II.25.) számú önkormányzati rendelet módosítás teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi./ 

 

Erről értesül: 

 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

 

ASP pályázathoz kapcsolódó működésfejlesztés és szabályozási 

keretek kialakítása tárgyában kivitelező kijelöléséről  
 

Kamarás Zsolt: A következő napirendünk az ASP pályázathoz kapcsolódó működésfejlesztés 

és szabályozási keretek kialakítása tárgyában kivitelező kijelöléséről. Átadnám Jegyző 

Asszonynak a szót.  

 

Vankóné Jekli Anikó: Az ASP támogatási keretből még van egy kötelező működésfejlesztési, 

szabályozási keretek kialakítása tárgyában kiosztandó összeg, amire szerződést kell kötnünk. 

Belső szabályzatok információ biztonsági szabályzat stb. elkészítése. Erre kértünk be 

árajánlatokat, a legelőnyösebb árajánlattevőt javasoljuk elfogadásra.  

 

Tarkó László: Még inkább nem fogjuk érteni, hogy mi van.  

 

Vankóné Jekli Anikó: Az Információ Biztonsági Szabályzat elkészítése eléggé szakemberhez 

kötött.  

 

Kamarás Zsolt: Annyi kiegészítés, hogy az itt látható összeget teljesen mértékben fedezi a 

pályázat.  

 

Tarkó László: Pénzügyi Bizottság javasolja elfogadásra. 

 

Kamarás Zsolt: Köszönöm szépen. Kérdés? Kérdezem a testületet, hogy elfogadja-e a 
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legelőnyösebb árajánlatot adó Közinformatika Kft.-ét a projekt végrehajtására és 

felhatalmazza-e a Polgármestert a kivitelezői szerződés megkötésére.  

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

8/2017. (II.22.) számú Határozat a Tiszaroff Községi Önkormányzat 

Képviselő-testületének az ASP pályázathoz kapcsolódó működésfejlesztés és 

szabályozási keretek kialakítása tárgyában a kivitelező kiválasztásáról 

 
1. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az „Csatlakozási 

konstrukció az önkormányzati ASP rendszer kiterjesztése című KÖFOP-1.2.1-

VEKOP-16” azonosító számú projekthez kapcsolódó működésfejlesztés és 

szabályozási keretek kialakítására beérkezett árajánlatok alapján a kivitelező 

kiválasztásáról szóló előterjesztést. 

2. A Képviselő-testület a legelőnyösebb ajánlatot adó Közinformatika Kft.-t jelöli ki a 

projekt végrehajtására.  

3. Felhatalmazza Kamarás Zsolt Polgármestert a kivitelezői szerződés megkötésére.  

 

Felelős: Kamarás Zsolt polgármester 

Határidő: Következő ülés 

 

Erről értesül:  

 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankómé Jekli Anikó jegyző 

Ajánlattevők 

 

Polgármesteri, alpolgármesteri tiszteletdíjjal kapcsolatos 

változásról, alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról 
 

Kamarás Zsolt: A 12. napirendünk a polgármesteri, alpolgármesteri tiszteletdíjjal kapcsolatos 

változásról, alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról szól. Jegyző Asszonyé a szó. 

 

Vankóné Jekli Anikó: Itt is próbáltam eléggé részletes előterjesztést készíteni. A Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló törvény módosította a polgármesteri tiszteletdíjat. 8,5 százalékos 

polgármesteri tiszteletdíj emelés történt. Ennek arányában kell az alpolgármesteri tiszteletdíjat 

is megállapítani. A polgármesteri tiszteletdíj vonatkozásában a képviselő-testületnek nincsen 

döntési jogosultsága, a törvény megállapítja. Összeg-szerűen ki kell számolni és ez alapján kell 

az alpolgármesteri tiszteletdíjat meghatározni. Polgármester Úr javaslata volt a polgármesteri 

tiszteletdíj 70 százalékával történő megállapítás.  

 

Kamarás Zsolt: Kérdés, észrevétel Pénzügyi Bizottság? 

 

Tarkó László: Nincs a Pénzügyi Bizottságnak hozzászólása, változatlan formában javasolja az 

előterjesztést elfogadni.  

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 
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9/2017. (II.22.) számú Határozat az Alpolgármesteri tiszteletdíj 

megállapításáról 

 
Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi önkormányzatairól 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 71. §-a alapján: 

 

Polgármesteri tiszteletdíj összege: 249.293.-Ft/hó 

 

Polgármesteri költségtérítés összege 37.394.-Ft/hó 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alpolgármester részére megállapított 

tiszteletdíjat módosítja, úgy, hogy azt a polgármester részére összeg-szerűen megállapított 

tiszteletdíj összegének 70 %-ban határozza meg 2017. január 01-től. 

 

Alpolgármesteri tiszteletdíj összege: 174.505.-Ft/hó 

 

Alpolgármesteri költségtérítés összege: 26.176.- Ft/hó 

 

Határidő: Azonnal 

Felelős: Jegyző 

 

Erről értesül: 

Matastik Pálné dr. alpolgármester 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

Pénzügy 

Irattár 

 

 

Matastik Pálné dr.:  A 35.000.- forint feletti részről és a költségtérítésről le szeretnék mondani.  

 

Vankóné Jekli Anikó: Pannika tehát le szeretne mondani a 35.000.- forint feletti részről és a 

költségtérítésről.  

 

Matastik Pálné dr.: Így van. 

 

Vankóné Jekli Anikó: Én szeretnék egy kérdéssel a bizottsági tagokhoz fordulni. A 

költségvetés tervez bizottsági tiszteletdíjjal és képviselői tiszteletdíjjal. Aki képviselő és 

bizottsági tag is, annak mind a kettő díjat meg kellene állapítani. Mindig felteszem a kérdést, 

hogy a 2.500. forint bizottsági tiszteletdíjról lemondanak-e a képviselők?  

 

Tarkó László: Lemondunk róla. 

 

Vankóné Jekli Anikó: Ezt személyesen majd megbeszéljük, hogy hogyan legyen. Vagyis, hogy 

ha valaki kéri, hogy utaljuk kamarának vagy alapítványnak, azt majd megbeszéljük.  
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Egyebek 

 

Tiszaroff Községi Önkormányzat és a Szociális és Gyermekvédelmi 

Főigazgatóság között fennálló vagyonkezelői szerződés módosítása 
 

Kamarás Zsolt: Képviselő társaim megkapták -A Pénzügyi Bizottság hívta fel a figyelmemet, 

hogy csak a felét- az anyagot. A Szociális és Gyermekvédelmi főigazgatóság megtalált 

szerződésmódosítás vonatkozásában. Az első pontot azt nem is vitattam, mert az egy 

helyesbítése az ingatlannak, illetve magának a helyrajzi számának. A 2. pont, amiben ők 

módosítani szeretnének, hogy a „Felek megállapodnak, hogy jelen szerződésmódosítás napját 

követően az ingatlan vonatkozásában megvalósításra kerülő beruházásokkal kapcsolatosan 

felmerülő elszámolási kérdésekről külön megállapodásokban rendelkeznek.” Én vissza írtam, 

hogy nem nagyon értem, tekintettel arra, hogy az eredeti szerződést, amit kötöttünk az 

részletesen taglalja, azt, hogy kinek a kötelezettsége ezek a beruházások, illetve azt, hogy a 

feleknek egymással semmiféle elszámolási kötelezettségük nincsen. Ezt megírva egy második 

levél is érkezett, amelyben törvényileg megjelölve hivatkoznak arra, hogy „létező beruházások 

tekintetében a vagyonkezelő arról lemond jogszabályba ütköző rendelkezés”. Ez azért érdekes 

történet, mert ez a testület elsősorban azért adta vagyonkezelésbe ezt az épületet, hogy az 

megújulhasson és továbbra is a falut szolgálhassa. Arról szó nem volt, hogy bármiféle anyagi 

kötelezettségvállalást teszünk ebben az ügyben. Megnézve a vagyonkezelési szerződés azon 

pontjait, ami a kötelezettségeit terheli, itt kötelezettsége kizárólag az SZGYF-nek van. Van 

benne egy olyan pont, amely a szerződés megszűnésére vonatkozik. „A szerződés megszűnését 

követően a vagyonkezelőnek kötelező az átvett ingatlant az önkormányzat részére átadás-

átvételi jegyzőkönyv során térítésmentesen visszaadni.” Ennél egyértelműbben nem hiszem, 

hogy lehet fogalmazni. A második módosításában azt kéri, hogy „jelen szerződés 

megszűnésekor az önkormányzat köteles megtéríteni vagyonkezelőnek az általa elvégzett 

értéknövelő beruházások amortizációval csökkent értékét, amelyek az adott beruházáshoz 

kapcsolódó pályázati támogatások összegével csökkenteni kell. Nem minősül értéknövelő 

beruházásnak a vagyon fenntartásához szükséges felújítás és javítás.” Értem én ebben a jó 

szándékot, ha a mostani nagy beruházást, ők csökkentik amortizációval minden évben és majd 

2028-ban, amikor visszaadja, akkor nyilvánvalóan lesz rá pályázati pénz, akkor mínuszos lesz, 

tehát nem kell fizetni semmit. Ha és amennyiben ő jövő héten vagy két hét múlva kitalálja, 

hogy 150 milliós beruházás még kell a működtetéséhez, annak már lesz a vissza adáskor 

fizetendő része.  

 

Tarkó László: Lehet 2025. is a határidő. 

 

Kamarás Zsolt: Vagy 2027-ben is kitalálhatja. Nincs amortizációs idő, tehát nem csökken a 

tétel. Innentől kezdve egy vak kötelezettségvállalásnak tekintem én ezt, amit én ebben a 

formában nem szívesen javasolnék aláírásra. Pénzügyi Bizottsági ülésen is azt mondtam, hogy 

akkor érdemes ezen elgondolkodni, hogyha az önkormányzatnak, illetve a testületnek van 

döntési kompetenciája, hogy mi az a felújítás, beruházás és milyen összegű? Így tudna 

felelősségteljes vállalást tenni a testület, mert egyébként nem. Abban az esetben, ha felhatalmaz 

engem a testület, akkor én kérek egy határozatot majd a testülettől és egy ilyen javaslattal élnék, 

hogy egy ilyen pontot tegyünk ebbe bele. Jövőbeli beruházás esetén döntési kompetenciája van 

a testületnek.  

 

Tarkó László: Az alapszerződésben leírt feltételek tökéletesen jók. Én inkább ahhoz 

ragaszkodnék, hogy nem kívánunk azon változtatni. Abban egyértelműen le van írva, hogy 
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mindenféle kötelezettség nélkül vissza fogjuk kapni 2028-ban ezt az épületet. Hogy ez 

egyébként akkor, amit leírtunk jogszabályba ütközött vagy nem, ezt most nem tudjuk még, ezt 

csak ők állítják.  

 

Kamarás Zsolt: Jó, de most, ha bele gondolsz, ők most állítanak valamit, de ebben, amit most 

felolvastam, ugyanúgy benne van például. Ez egy játék a számokkal. Egyébként az amortizációt 

számolhatod már 2028-ban.  

 

Tarkó László: Egy pici kis rekesz, amiről beszéltünk. Mi nem tudjuk elkötelezni magunkat 

2028-ig. Olyan megállapodást kell aláírni, ami az utódok számára is megfelelő. Én azt írnám -

de legyen úgy, ahogy gondolod-, hogy mi inkább az alapmegállapodáshoz ragaszkodunk.  

 

Kamarás Zsolt: Jó, akkor csináljuk ezt két lépcsőben. Informális csatornán keresztül ezt be 

közlöm és ha a jogszabály valóban olyan, hogy nem lehet megoldani. Legyen az a második 

lépcső, hogy -a testület tájékoztatása mellett természetesen- ezzel a kiegészítéssel a testületi 

hatáskörbe helyezve ezeknek a beruházásoknak az engedélyezése.  

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

10/2017. (II.22.) számú Határozat a Szociális és Gyermekvédelmi 

Főigazgatóság és Tiszaroff Községi Önkormányzat között fennálló 

vagyonkezelői szerződés módosításáról 

 
1. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Szociális és 

Gyermekvédelmi Főigazgatóság és Tiszaroff Községi Önkormányzat között fennálló 

vagyonkezelői szerződés módosításával kapcsolatban az ingatlan elnevezése és 

helyrajzi számának kiegészítésével kapcsolatos módosítást jóváhagyja. 

2. A Képviselő-testület döntött arról, hogy a vagyonkezelési szerződés módosításával 

kapcsolatos 2.2 pontot („Felek megállapodnak, hogy jelen szerződésmódosítás napját 

követően az ingatlan vonatkozásában megvalósításra kerülő beruházásokkal 

kapcsolatosan felmerülő elszámolási kérdésekről külön megállapodásokban 

rendelkeznek.”) nem hagyja jóvá. A képviselő-testület az eredeti vagyonkezelői 

szerződésben foglaltakat tartja irányadónak. 

3. Abban az esetben, ha jogszabály kötelezőnek írja elő a 2.2 pont elfogadását, a képviselő-

testület felhatalmazza a polgármestert arra, hogy a vagyonkezelői szerződést azzal a 

kiegészítéssel módosítsa, hogy a beruházásoknak az engedélyezése a képviselő-testület 

hatáskörébe tartozik. 2 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: Azonnal 

 

Erről értesül: 

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóság 

 

Tarkó László: A tetővel mi van? 
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Kamarás Zsolt: Az meg van, a jövő héten megy az ajánlatkérő kifelé. Március közepére 

bejönnek az ajánlatok, áprilisra kész van.  

 

Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulásnak az 

1463/2016. (VIII.24.) számú kormányhatározatban rögzített 

KEHOP 3.2.1. pályázaton történő részvétel 

 

 
Kamarás Zsolt: Tiszafüred. Képviselő társaim írásban megkapták az anyagot.  A Tisza-tavi 

Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Társult önkormányzatainak polgármesterei részére 

készült előterjesztés, ami arról szól, hogy egy pályázaton szeretne indulni a Tiszafüredi cég, 

magyarul a Társulás kibővülve Karcaggal. Ez elméletileg arról szól, hogy az önerőt a Magyar 

Állam hozzájárulásával tudja biztosítani a Társulás. Egyrészt Karcag Város területének a 

bevonásával, illetve a szelektív hulladékgyűjtés központosítása, kiterjesztéséhez kapcsolódó 

pályázat. Ami azt jelenti, hogy az is lehetséges, hogy ha ez tovább megy, a helyben lévő 

szelektív hulladékszállítás megvalósul Tiszaroffon is, illetve a Társulás területén.  

 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

 

11/2017. (II.22.) számú Határozat A Tisza-tavi Regionális 

hulladékgazdálkodási Társulásnak az 1463/2016. (VIII.24.) számú 

kormányhatározatban rögzített KEHOP 3.2.1. pályázaton történő 

részvételről 

 

 
1. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy támogatja, 

hogy a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás a 1463/2016. (VIII.24.) 

számú kormányhatározatban rögzített KEHOP 3.2.1. pályázaton részt vegyen az 

alábbiak szerint: 

 

Források   

Támogatás  2 400 000 000 Ft 

Önerő  270 000 000 Ft 

Összes forrás  2 670 000 000 Ft 

 

2. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy támogatja, 

hogy a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás a támogatást meghaladó 

részben a pályázat megvalósításához szükséges önerőt a 1463/2016 (II.29.) Korm. 

határozatban foglaltak szerint biztosítsa. 

 

3. Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy támogatja, 

hogy a Tisza-tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás jogi személlyé történő 

bejegyzést követően a Társulás elnöke a pályázat benyújtásához szükséges 

nyilatkozatokat és konzorciumi együttműködési megállapodást aláírja, továbbá a 
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pályázat benyújtásához szükséges intézkedéseket megtegye. 

 

 

Határozatról értesülnek: 

1. Kamarás Zsolt Tiszaroff település polgármestere 

2. Tisza-Tavi Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 

3. Tiszaroff település Polgármesteri Hivatalának gazdasági irodája, helyben 

4. Irattár 

 

 

Kamarás Zsolt: Intézményvezető Úr azzal a kéréssel fordult a testülethez, hogy problémás az 

óvodának a kazánja. Már többször javítást kellett eszközölni vele, tehát nem megbízható a 

működése. Két szakember is megnézte, mind a kettő cserét javasol, illetve különböző 

rendszerbeli módosításokat. Két árajánlat be lett kérve. Az egyik árajánlat bruttó 735.778. Ft. 

A másik árajánlat pedig bruttó 1.237.400. Ft. Nyilvánvaló, hogy a kedvezőbb árajánlatot 

fogadná el az intézmény is és ehhez kér támogatást, mert egyedül nem tud megbirkózni ezzel a 

feladattal. Azt javasoltam a Pénzügyi Bizottsági ülésen, tekintettel arra, hogy itt az elszámolást 

is figyelembe kell venni, hogy az önkormányzat megvásárolja a kazánt és kifizeti a beüzemelés 

költségét, ami 355.000. Ft. Durván így a felét állja az önkormányzat.  

 

Tarkó László: Pénzügyi Bizottság elfogadta ezt a javaslatot. A jövő szempontjából érdemes 

lenne beállítani egy ügyeletet, hogy menjenek már körbe és nézzék már ezt meg, mert az elég 

rossz lehet, amikor hétfőn reggel arra mennek be, hogy 13 fok van.  

 

Patocskai László: Egyik nap az óvodában, másik nap az alsóban nem működött a kazán. 

Onnantól kezdve minden vasárnap délután a karbantartónak körbe kell járnia a kazánokat. 

Olyan gond volt az óvodában, hogy nyitva volt az ablak és ott is jött be a hideg.  

 

Kamarás Zsolt: Oké, a technikai részét meg majd megbeszéljük.  

 

Patocskai László: Közben azt elszeretném mondani, hogy a tornaterem teljes világítás cseréjét 

eszközöljük, mert mióta megépült nem volt cserélve és a 15 lámpából csak 5 világít. Teljes 

cserét kértünk, mert itt 2 év garancia van.  

 

 

Kamarás Zsolt: Kérdezem a testületet, hogy felhatalmazza-e a polgármestert a szerződés 

megkötésére. 

 

 

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

egyhangúan, 0 tartózkodás, 7 igen, 0 nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el: 

 

12/2017. (II.22.) számú Határozat a Tiszaroffi Baptista Általános Iskola és 

Óvoda vonatozásában az Óvoda részére kazán vásárlásról 

 

 
Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, a Tiszaroffi Baptista 

Általános Iskola és Óvoda vonatkozásában az Óvoda épületében kazán megvásárlását 

támogatja 355.000. Ft. értékben, melyet a 2017. évi költségvetésből biztosít. 
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Erről értesül:  

Kamarás Zsolt polgármester 

Vankóné Jekli Anikó jegyző 

Tiszaroffi Baptista Általános Iskola és Óvoda Intézményvezetője 

 

Kamarás Zsolt: Személyiségi jogokra tekintettel zárt ülést rendelek el. 

 

K.m.f. 

 

Kamarás Zsolt      Vankóné Jekli Anikó 

polgármester       jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: 

Házi Tiborné 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


